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Abstract (en)
The hole closure (1) has closure element (2) for closing functional opening (14) of a separate component from the container, which is arranged in a
receiving opening of the container. A positioning device (6) is integrally formed for precise insertion into the receiving opening. The fixing elements
are arranged at the positioning device for fastening at the container. A conic sealing pin (4) is arranged at the closure element for the dust proof seal
of the functional opening.

Abstract (de)
Lochverschluss (1) mit einem Verschlusselement (2) zum Verschließen mindestens einer Funktionsöffnung (14) eines Behälters oder Körpers,
wobei die Funktionsöffnung (14) in ein vom Behälter oder Körper separates Bauteil eingebracht ist, welches Bauteil in einer Aufnahmeöffnung am
Behälter oder Körper eingesetzt ist, mit einer an den Lochverschluss (1) angeformte Positioniereinrichtung (6) zum passgenauen Einsetzen in die
Aufnahmeöffnung.
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